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PROTOKÓŁ Nr 2/2007 
z posiedzenia Konwentu  Rady Miejskiej 
odbytego w dniu 17 sierpnia 2007 roku 

 
 
Obecni na posiedzeniu: 
Jan Mazur – Przewodniczący Rady 
GraŜyna Znamirowska – Szwarc – Wiceprzewodniczący Rady 
Krzysztof Krzywak – Przewodniczący Komisji Gospodarki i BudŜetu 
Maria Dobry – Wiceprzewodniczący Komisji Oświaty, Kultury i Pomocy Społecznej 
Andrzej Budych –  Przewodniczący Komisji Rewizyjnej 
Sylwester Budych – Przewodniczący Komisji Porządku Publicznego i 
Praworządności  
Ryszard Dembniak – Przewodniczący klubu radnych GIW 
Ryszard Stachowiak – Przewodniczący klubu radnych GWS 
 
Burmistrz 
Zastępca Burmistrza 
Skarbnik 
 
Porządek posiedzenia:  

1. Sprawy bie Ŝące. 
 
Burmistrz Jan Mazurek zapoznał z projektem uchwały w sprawie zasad udzielania 
dotacji niepublicznym przedszkolom w Gminie Zbąszynek. W dyskusji nad tematem 
zwrócono się do Burmistrza o wyjaśnienie i uzupełnienie na posiedzeniach Komisji 
kwestii dot. moŜliwości przeznaczania dotacji na cele inwestycyjne przedszkola i 
rozeznanie kwoty udzielanych dotacji przez sąsiadujące gminy. 
 
Burmistrz Jan Mazurek zapoznał z projektem uchwały dot. wyraŜenia opinii na 
temat projektu uchwały Rady Powiatu Świebodzińskiego zmieniającej uchwałę nr 
VII/49/2007 w sprawie likwidacji Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 
Zdrowotnej w Świebodzinie, ul. Młyńska 6 (jedna z firm, która przystąpiła do 
konkursu na opracowanie koncepcji przekształceń własnościowych SP ZOZ 
proponuje wniesienie majątku po zlikwidowanym SP ZOZ aportem do spółki akcyjnej 
– nie przewidywała tego uchwała podjęta w maju br). Przy omawianiu projektu 
uchwały Burmistrz poinformował, Ŝe likwidator szpitala wystosował pismo do Urzędu 
o przekazanie naszej karetki pogotowia, na które Burmistrz odpowiedział odmownie. 
Przewodnicz ący Komisji Gospodarki i Bud Ŝetu Krzysztof Krzywak  zapytał jak 
jest zabezpieczona nasza karetka pogotowia po likwidacji szpitala? 
W odpowiedzi Zast ępca Burmistrza Ewa Omelczuk  poinformowała, Ŝe karetka nie 
jest zabezpieczona. 
 
Burmistrz Jan Mazurek  zapoznał z projektem uchwały zmieniającej uchwałę w 
sprawie oddania nieruchomości w wieczyste uŜytkowanie w związku z wytycznymi 
Urzędu Wojewódzkiego po przeprowadzonym postępowaniu nadzorczym w stosunku 
do uchwały podjętej w czerwcu br. 
 
Burmistrz Jan Mazurek zapoznał z projektem uchwały zmieniającej uchwałę w 
sprawie regulaminu udzielania pomocy materialnej dla uczniów. 
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Burmistrz Jan Mazurek zapoznał z projektem w sprawie powołania sekretarza 
gminy oraz przedstawił uzasadnienie do wyboru Barbary Stasik, pełniącej do tej pory 
obowiązki Sekretarza.  
Przewodnicz ący Komisji Gospodarki i Bud Ŝetu Krzysztof Krzywak   wystąpił z 
wnioskiem o przedstawienie przez Panią Barbarę Stasik koncepcji swojego działania 
na stanowisku Sekretarza na posiedzeniu komisji Gospodarki i BudŜetu.  
 
Burmistrz Jan Mazurek zapoznał z projektem w sprawie przystąpienia do 
opracowania planu zagospodarowania przestrzennego pod farmy wiatrowe w 
związku z wytycznymi Urzędu Wojewódzkiego po przeprowadzonym postępowaniu 
nadzorczym w stosunku do uchwały podjętej w maju br. 
 
Burmistrz Jan Mazurek  zapoznał z projektem uchwały dot. uchwalenia 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego wsi Dąbrówka Wlkp. pod 
rozbudowę firmy p./wyłączenie jawności w zakresie danych osobowych; na podstawie art.5 ust.2 
ustawy z dnia 6 września 2001 roku o dostępie do informacji publicznej, jawność wyłączyła 
podinspektor Magdalena Tomaszewska/. 
Przewodnicz ący Komisji Porz ądku Publicznego i Praworz ądności Sylwester 
Budych  zaproponował, by zaprosić wnioskodawcę na sesję w celu przedstawienia 
koncepcji rozwoju swojej firmy. 
 
Burmistrz Jan Mazurek zapoznał z projektem uchwały dot. nadania nazwy ulicy w 
Zbąszynku, przy byłej jednostce wojskowej oraz przedstawił propozycje nazwy tej 
ulicy. 
 
Przewodnicz ący Komisji Porz ądku Publicznego i Praworz ądności Sylwester 
Budych wnioskował o postawienie znaku zakazu postoju przy cmentarzu w 
Dąbrówce Wlkp. 
 
Skarbnik Aneta Nawracała zapoznała z projektem w sprawie procedury uchwalania 
budŜetu gminy Zbąszynek oraz rodzaju i szczegółowości materiałów informacyjnych 
towarzyszących projektowi budŜetu. 
 
Skarbnik Aneta Nawracała zapoznała z projektem w sprawie zmian w budŜecie 
gminy na 2007 rok i omówiła zmiany ujęte w projekcie. 
 
Poruszono równieŜ temat modernizacji skrzyŜowania przy ul. Wojska Polskiego- 
otrzymano specyfikację. 
 
Radny Ryszard Dembniak zasygnalizował, Ŝe na ul. Wąskiej przez kilka lat stoi 
nieczynna pompa, moŜe naleŜałoby ją ściągnąć i zabezpieczyć? 
 
Wiceprzewodnicz ący Rady Gra Ŝyna Znamirowska-Szwarc  wnioskowała, by  
wyjść w kierunku mieszkańców poprzez zmianę czasu pracy w Urzędzie na 
stanowisku dowodów osobistych (jeden dzień tygodnia np. poniedziałek do godz. 
16.00 lub pracę dodatkowo w jedną sobotę w miesiącu).  
 
Przewodnicz ący Komisji Gospodarki i Bud Ŝetu Krzysztof Krzywak   zwrócił się 
do Burmistrza o przemyślenie tematu utrzymania zieleni w mieście (opracowanie 
własnej koncepcji). 
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Przewodnicz ący Komisji Gospodarki i Bud Ŝetu Krzysztof Krzywak   zwrócił się 
do Burmistrza o przedstawienie na sesji swojej koncepcji kadencyjnej oraz zakresu i 
podziału obowiązków między Burmistrzem i Zastępcą Burmistrza. 
 
Przewodnicz ący Rady Jan Mazur zasygnalizował, Ŝe parowóz stojący przy Domu 
Kultury wymaga renowacji. 
 
P.o. Sekretarz Barbara Stasik przedstawiła kandydatury na ławników sądowych i 
poinformowała o wakatach na tę funkcję, z pismem informującym o wakatach 
zwróciła się do Sądu (odczytała pismo). 
Przewodnicz ący Komisji Porz ądku Publicznego i Praworz ądności Sylwester 
Budych zaproponował, by tematem zajęła się Komisja Regulaminowa. 
 
Przewodnicz ący Rady Jan Mazur odczytał wniosek skierowany do Rady Miejskiej 
od Burmistrza dot. wyboru Barbary Stasik na stanowisko Sekretarza. 
 
Na zakończenie ustalono, Ŝe Konwent Rady Miejskiej będzie zwoływany 
kaŜdorazowo w czwartek przed posiedzeniami Komisji Stałych o godz. 14.00. 
 
Na tym zakończono posiedzenie Konwentu. 
 
Przewodniczący Rady  
 
Jan Mazur 
 
Protokołowała: 
 
Magdalena Tomaszewska 
 
 
Otrzymują: 
1. Przewodniczący Rady 
2. Burmistrz 
3. p.o. Sekretarz 
4. Skarbnik 
 
 


